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Guvernul vrea sa opreasca exportul de cereale: Nu ne putem permite ca din lacomie

sa ne lase fara grâu

Premierul sustine ca observa semnale alarmante privitor la piata cerealelor. În martie s-au exportat 700.000

de tone. El îi numeste „lacomi” pe unii producatori.

LUDOVIC ORBAN, premierul României: Nu ne putem permite sa acceptam ca din lacomie, unii proprietari de

cantitati de cereale sa trimita la export si sa ne lase fara grâu.

Ministrul Agriculturii, Adrian Oros, spune ca procedura de eliberare al avizului fitosanitar era facuta „pe genunchi,

în 21 de ore”, dar a fost refacuta.

LUDOVIC ORBAN: Deci daca va fi necesar, eu sunt hotarât inclusiv sa interzicem exporturile, si daca va fi

necesar, chiar sa facem rechizitii. Noi trebuie sa asiguram cantitatile necesare pâna la urmatoarea recolta, pentru a

asigura necesarul de grâu pentru consumul intern.

Premierul anunta ca trebuie impuse masuri pentru a opri acest „dezmat”.
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